
Poštovani,  

Imajući u vidu da Vlada Srbije i tokom ove godine nastavila je sa praksom da pre svega netransparentno I 

bez jasnih kriterijuma, iz budžetskih rezervi dotira lokalne sampuprave. Samo Gradu Beogradu je u ovoj 

godini po tom osnovu uplaćeno blizu četiri miliona evra. Poslednji put, uz identično obrazloženje 

"smanjenog budžeta", Vlada Srbije je na sednici održanoj 2. novembra namenila pomoć od 150 hiljada 

evra. 

U skladu sa navedenim molimo Vas da nam odgovorite na sledeće pitanje: -  

 

1. Zašto Vlada Srbije nastavlja sa praksom dodeljivanja sredstava iz budžetskih rezervi lokalnim 

samoupravama bez jasnih kriterijuma I netransparentno? 

2. Na koji način Vlada javnosti garantuje da se novac iz budžetskih rezervi koristi sistematično? 

 

Molimo vas da nam odgovorite na pitanja u najkraćem roku. Ukoliko niste u mogućnosti da nam 

odgovorite, molimo vas da nam to obrazložite pisanim putem. 

Unapred hvala,  

Mina Milanović 

Novinarka Insajder produkcije 


